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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-27/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-4 
Rijeka,  28.02.2018. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 41. SJEDNICE VMO KRIMEJA 
 

41. sjednica VMO Krimeja održana je 28.02.2018. (srijeda) s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Boris Mijolović , zamjenik predsjednika VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO 
- Zoran Miličević , tajnik MO 

 
Opravdano izostanak: 
- Arsen Cimaš, član VMO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika  40.  sjednice VMO Krimeja: 

 Zapisnik je    jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED: 
1. Provođenje programa rada 
2. Komunalna problematika 

 
 
 
AD-1 
Predsjednik Vijeća iznio je prijedlog da se programska aktivnost "Međunarodni dan žena" održi u 
četvrtak, 8. ožujka u suradnji s Klubom umirovljenika i starijih osoba. U programu  bi sudjelovale 
ženska klapa Vongole, klapa "Gradelini" i muzičar Vladimir Mikler. 
 
Zaključak 
Vijeće MO Krimeja jednoglasno je usvojilo prijedlog za realizaciju programske aktivnosti 
"Međunarodni dan žena". 
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AD- 2 
a) 
Temeljem zaključka s prethodne sjednice  vezano za obilježavanje pješačkoga prijelaza u Ulici 
Krimeja kod kbr. 30 predsjednik Vijeća pročitao je prijedlog dopisa nadležnim gradskim službama. 
 
Zaključak: 
Članovi Vijeća jednoglasno su prihvatili i supotpisali dopis vezan za žurno obilježavanje 
pješačkog prijelaza u Ulici Krimeja kod kbr. 30 koji će se uputiti: gradonačelniku, Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav, Odboru za promet i Županijskom savjetu za 
sigurnost prometa na cestama. 
 
b) 
Tajnik je inforimrao Vijećnike da stanari zgrade Kvaternikova br 4 organiziraju skupljanje potpisa 
za peticiju protiv izgradnje trafostanice u njihovom okolišu.  Investitor HEP-ODS d.o.o. 
Elektriprimorje Rijeka o planiranim radovima na izgradnji nove trafostanice i u procesu dobivanja 
građevne dozvole nije obavještavao stanare ni mjesni odbor.  
 
Zaključak: 
Putem tajnika Vijeće MO bit će u kontaktu s predstavnicima stanara Kvaternikove br. 4 i 
susjednih zgrada i u slučaju potrebe organizirati zbor građana na koji će biti pozvani 
predstavnici investitora i grada Rijeke. 
 
 
Sjednica je završila u 21  sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od jedne (1) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Krimeja: 

 
Zoran Miličević Petar Petrinić 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

         
                                                  


